
 

 

 
Aan de voorzitter van de Provinciale Staten van Drenthe 

CvdK J. Klijnsma 

Postbus 122 

9400 AC Assen 

 

29 september 2023 

 

Betreft: Schriftelijke vragen ex art 41 Reglement van Orde met betrekking tot ontheffing afschot 

vogels bij bessentelers. 

 

 

Geachte voorzitter, 

Naar aanleiding van ons informatieverzoek over de ontheffing voor afschot van vogels bij 

bessentelers aan de Coevorderstraatweg te Geesbrug1 heeft de fractie van de Partij voor de Dieren 

Drenthe de volgende vragen: 

1. Kunt u aangeven of er regels zijn voor hoelang er op een dag geschoten mag worden? Graag 
toelichting.   

2. Bent u bekend met dat omwonenden klagen over geluidsoverlast van het schieten? Zo ja, 
wat gebeurt er met deze klachten? Graag toelichting. 

3. Hoe bepaald u of de vogels in de buurt van de bessentelers ook daadwerkelijk van de bessen 
zouden eten?  

4. Welke soorten vogels worden in de nabijheid van bessentelers gedood? Gaat dat alleen om 
spreeuwen of worden ook andere vogels gedood? 

5. Bent u er bekend mee dat ook de spreeuwenpopulatie een dalende trend laat zien?2 
6. Hoeveel vogels worden gedood en wat gebeurt er met de dode vogels?  
7. Worden er ook verjaagmethoden gebruikt? Zo nee, waarom niet? 
8. Is overwogen om subsidie te verlenen voor het aanbrengen van netten of andere 

bescherming van de oogst? Zo nee, waarom niet? 
9. Er wordt aangegeven dat er geen netten gebruikt worden uit het oogpunt van dierenwelzijn. 

Vogels zouden verstrikt kunnen raken in de netten. Is bekend hoeveel vogels verstrikt 
kunnen raken in netten? En is daarbij rekening gehouden met dat deze verstrikte vogels uit 

 
1 https://zoek.officielebekendmakingen.nl/prb-2022-7393.html 
2 https://stats.sovon.nl/stats/soort/15820 



de netten kunnen worden gehaald en na controle weer kunnen worden vrijgelaten? Graag 
toelichting. 

10. Zijn er regels m.b.t. duur van de ontheffing? Kunt u aangeven waarom er hier een ontheffing 
voor 5 jaar is afgegeven en niet voor bijvoorbeeld 2 jaar? Graag toelichting. 

11. Wordt afval van het afschieten, zoals hagel opgeruimd? 
12. Indien de hagel waarmee geschoten wordt vervuilend is, zijn er bodemmonsters genomen 

t.b.v. preventie voor bodemverontreiniging? Graag toelichting. 
 

Alvast bedankt voor uw antwoorden, 

Namens de Partij voor de Dieren, 

Siska Peeks 

 


